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Protokół 

z XXX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 21 września 2017r. 

Posiedzenie XXX Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: ”Otwieram XXX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał P. Wójt, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Nebrowie Wielkim 

Mariolę Strzelczyk, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Sadlinkach Andrzeja Rupietę, 

zaproszonych gości, radnych, sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 12 radnych (nieobecni Leśkiewicz, 

Gędłek, Majsak), w związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził 

prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

E. Krajewska – Wójt – zwróciła się z prośbą aby punkt piąty porządku obrad przenieść jako 

punkt drugi. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odczytał porządek posiedzenia sesji po zmianie. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wręczenie Nagród Wójta. 

3. Przedstawienie przez Dyrektorów Szkół sprawozdań z działalności Zespołów Szkół       

w Nebrowie Wielkim i w Sadlinkach. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2017r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych         

w gminie Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2017 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania 

wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sadlinki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, 

położonego w miejscowości Nebrowo Małe stanowiącego własność komunalną 

Gminy Sadlinki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, 

położonego w miejscowości Sadlinki, stanowiącego własność komunalną gminy 

Sadlinki. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Sadlinki na okres 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Sadlinki na rzecz Gminy Sadlinki. 

14. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2.  

E. Krajewska – Wójt – wręczyła Nagrody Wójta za pomoc i zaangażowanie                         

w propagowanie i rozwijanie piłki nożnej wśród dzieci i młodzieży oraz wzorową pracę 

trenerską Panom Aleksandrowi Cybulskiemu i Kamilowi Grześkowiakowi. Obaj panowie 

związani są z Klubem Sportowym „Spójnia” Sadlinki. Sukcesy i osiągnięcia sportowe 

zawodników Klubu „Spójnia” szkolonych pod okiem obu trenerów służą promocji i budowie 

dobrego wizerunku naszej Gminy. 

A. Cybulski – podziękował za wyróżnienie i życzył aby gmina Sadlinki się rozwijała 

W. Berent – Przewodniczący Rady – życzył samych sukcesów. 

Ad. 3.  

M. Strzelczyk – dyrektor Szkoły Podstawowej w Nebrowie Wielkim – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Nebrowie Wielkim (sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu)  . 

O godz. 15
50 

na obrady sesji przybyła radna Majsak Magdalena. 

A. Rupieta – dyrektor Szkoły Podstawowej w Sadlinkach – przedstawił sprawozdanie        

z działalności Zespołu Szkół w Sadlinkach (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował dyrektorom szkół za wyczerpujące 

przedstawienie sprawozdania oraz życzył samych sukcesów, jak najmniej porażek. 

O godz. 16
40 

salę obrad opuściła radna Anna Michalska. 
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Ad. 4.  

J. Piskor – radny –w imieniu mieszkańców proszę o założenie monitoringu koło stacji. 

Mieszkańcy są wystraszeni młodzieżą, która łobuzuje. Koszt założenia monitoringu po czasie 

się zwróci. 

W. Wierciński – radny – czy my mamy jakieś informacje odnośnie p. Lepkowskiego? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – jakie są planowane inwestycje na ten rok i jaka jest ich 

realizacja? Przede wszystkim interesuje mnie boisko. 

Zwrócili się do mnie mieszkańcy z zapytaniem, czy została wydana decyzja o warunkach 

zabudowy na sklep wielkopowierzchniowy. Proszę również o realizację funduszu sołeckiego 

– jakie środki, w jakiej kwocie na poszczególne sołectwa. 

Ad. 5.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 6.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017r. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXX/182/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXX/183/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

E. Krajewska – Wójt – uchwała dotyczy zakupu dla jednostek (wymiana instalacji 

elektrycznej, piła do betonu i stali itp.) 

B. Wiącek – radny –  radny – odczytał uchwałę Nr XXX/184/2017 Rady Gminy Sadlinki     

w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały – realizacji 

inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 

Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXX/185/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej ze środków  budżetu Gminy Sadlinki w roku 2017 na 

realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu 

gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny  - odczytał uchwałę Nr XXX/186/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

wyrażenia  zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, położonego w miejscowości Nebrowo Małe 

stanowiącego własność komunalną gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały o zbyciu lokalu 

mieszkalnego w miejscowości Sadlinki. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXX/187/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego, położonego w miejscowości Sadlinki, 

stanowiącego własność komunalną gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotycząca kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – dwie działki zostały wykreślone z projektu uchwały w celu 

wyjaśnienia, wydzierżawimy na rok, chociaż piszemy na trzy, można skrócić. Każdy może 

napisać wniosek o wykup działki. Jeżeli wpłynęłoby więcej wniosków, robilibyśmy przetarg. 

Jeżeli chodzi o Kaniczki, to wydzierżawię na rok. Nikt z Kaniczek się nie dopytywał. 
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W. Berent – Przewodniczący Rady – to w związku z tym mam pytanie bo w treści mamy na 

okres trzech lat. 

E. Krajewska – Wójt – tak jak mówiłam, można na okres trzech lat ale nie koniecznie, 

można na rok. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr XXX/188/2017 Rady Gminy Sadlinki w sprawie  

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych stanowiących własność Gminy Sadlinki na okres do 3 lat. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – pan Gutmański zgłasza, czy nie byłoby lepiej do 

trzech lat zapisać. 

E. Krajewska – Wójt – oczywiście, można. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to w treści uchwały będzie do trzech lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.  

E. Krajewska – Wójt – tylko dopowiem, chodzi o pas drogowy, musimy wykupić od 

prywatnej osoby. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXX/189/2017  Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej w miejscowości Sadlinki na rzecz 

Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14.  

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadlinki 

głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 15. 

E. Krajewska – Wójt – wraca temat monitoringu, policja nie załatwiła sprawy, kiedy 

prosiliśmy o wzmożoną kontrolę. Przystanki są dewastowane nie tylko przy stacji PKP. Do tej 

pory był w miarę spokój, policja bardzo często jeździ. Są osoby, które ubierają kaptury, nie 

można ich zidentyfikować, z premedytacją dewastują ale myślę, że ten temat trzeba ruszyć. 

Przynajmniej na tym przystanku. 

Zakład Lepkowskiego działa na podstawie klasyfikacji jako prowadzący działalność. Ma 

świadomość, że będzie kontrolowany. W tym momencie jest to zwykły zakład- zwykła 

działalność – ma się wywiązywać z przepisów. 
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M. Zdankiewicz – radny – p. Litwin wszedł na drogę postępowania sądowego jako osoba 

prywatna, cywilna. z p. Lepkowskim i prywatnie nie odpuszcza. To co gmina próbowała, to 

wiadomo. 

E. Krajewska – Wójt – to jest bardzo trudne do udowodnienia. Te próbki też nie widomo 

czy będą brane pod uwagę. Jeśli p. Lepkowski działa w granicach prawa, to nic mu nikt nie 

zrobi. Jeśli będą sygnały od mieszkańców, będziemy interweniować. 

Jeśli chodzi o boisko, już na dniach ogłaszamy przetarg na boisko, nie dostaliśmy 

dofinansowania, chcemy w przyszłym roku, w maju, żeby było wykonane. W przyszłym roku 

będziemy znowu pisać o dofinansowanie. Zbieraliśmy długo na to boisko i teraz albo wcale. 

Po przetargu będę wiedziała, jeżeli nie dostaniemy dofinansowania, nie będziemy 

rozbudowywać instalacji od fotowoltaiki. To jest trudne, chciałabym aby to boisko powstało. 

30 maja już będzie temat zamknięty. Wniosek był bardzo dobrze napisany. Jest to trudne, 

ceny rosną. Chciałabym aby to boisko powstało. Warunków pod zabudowę na sklep 

spożywczo - przemysłowy nie wydawaliśmy. Z wiadomości, które mamy w pozwoleniu na 

budowę określiliśmy elewację frontową. Nie mnie oceniać, czy to jest dobrze, czy to jest źle. 

Kolejny sklep? Nie wiem. Nie mamy tu planu miejscowego. Działka została sprzedana           

w obrocie prywatnym.  Jeżeli chodzi o fundusz sołecki, dostaliście. Podejmowaliście uchwałę 

w zeszłym roku. Fundusz sołecki jest ciągle realizowany. Mieszkańcy zainteresowani 

funduszem uczestniczą w realizacji. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ale na przyszły rok środki na fundusz sołecki. 

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała kwoty środków, jakie przypadną na poszczególne 

sołectwa na 2018r. 

E. Krajewska – Wójt – to nie są małe pieniądze, to jest 280 tys. zł., zawsze proszę                 

o rozsądne wydawanie tych pieniędzy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – myślę, że środki są racjonalnie wydawane, zresztą 

widać to w każdym sołectwie. Mieszkańcy najlepiej wiedzą, co jest potrzebne                         

w poszczególnych sołectwach. 

Ad. 16. 

G. Kopecki – radny – troszeczkę dziwna sytuacja p. Lepkowskiego. Interesowała się tym 

policja, prokuratura, zostało nic. Dla mnie powinien być ważny dzień zdarzenia. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – w dalszym ciągu prokuratura prowadzi postępowanie 

odnośnie sprowadzenia zagrożenia życia. Nie możemy tego zakładu w żaden sposób 

zamknąć. 
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G. Kopecki – radny – chodzi o datę zdarzenia, te dowody powinny wystarczyć na 

zamknięcie zakładu. 

M. Zdankiewicz – radny – on nam pokazał na co go stać. To jest facet, z którym nie dajemy 

sobie rady, komisja nie odważy się tam wejść. 

E. Krajewska – Wójt – myślę, że powinniśmy zaprosić Komendanta Straży Pożarnej              

z Kwidzyna. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – dobrze, zaprosimy pana komendanta i ewentualnie  

kierownika posterunku policji w Sadlinkach. 

W. Wierciński – radny – odczytał pismo klubu „Działajmy Razem” odnośnie przyznania 

Nagród Wójta trzem osobom – Justynie Świerczek, Joannie Kłos, Katarzynie Czarnik             

w dziedzinie sportu (pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

E. Krajewska – Wójt -  nie trzeba tego odczytywać na sesji wnioski, można było złożyć 

pismo   w sekretariacie. Ja oczywiście przyjrzę się. Ja w tym roku tak mi się wydaje wydałam 

środki z przeznaczeniem na ten cel.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy to jest coś złego, że na sesji? Myślę, że jako klub 

radnych, to jest sesja od tego. 

E. Krajewska – Wójt – sesja nie jest  od tego. 

B. Wiącek – radny – popieram wniosek p. Jana odnośnie tych kamer przy PKP ale czy te 

szyby będą wymieniane, czy po remoncie torów? 

E. Krajewska - Wójt – przystanek po remoncie torów, nie znam szczegółów tej inwestycji. 

B. Wiącek – radny – co z tymi pojemnikami z odzieżą używaną, czy to trzeba zgłaszać? 

E. Krajewska – Wójt – my mamy umowy z dwiema firmami, które wywożą. Często rzeczy 

są wyrzucane koło, chociaż pojemniki nie są pełne. Dzwonimy ale nie mamy wpływu, nie 

zawsze jest odzew. 

B. Wiącek – radny – sam zgłaszałem niejednokrotnie, to jest irytujące, worki z odzieżą leżą 

w lesie. 

E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o zbiorniki, to nie zawsze są pełne a wokół bałagan. 

Staramy się, jak możemy utrzymać czystość na terenie gminy. Pomagają nam więźniowie      

w utrzymaniu czystości gminy. 

B. Wiącek - radny – pojawiły się progi zwalniające na ul. Piaski, mieszkańcy proszą o znaki 

informujące. Chodzi mi również o bioodpady, nie było żadnej reklamy i kampanii, że trzeba 

złożyć deklaracje do urzędu. 

E. Krajewska – Wójt – kampania  była, myśmy do mieszkańców poprzez sołtysów 

informowali. 
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B. Wiącek – radny – panie sołtysie a jaki jest problem ujęcia tego w harmonogramie? 

A. Wiśniewski – sołtys – ogłoszenia z deklaracją były. 

E. Pazdan – sołtys – informowałam w miarę możliwości. 

A. Wiśniewski – sołtys – pan, jako radny powinien informować o czytaniu ogłoszeń na 

tablicy ogłoszeń, mieszkańcy nie czytają. 

E. Krajewska – Wójt – była informacja, ludzie jednak składali. 

M. Zdankiewicz – radny – pan radny Wiącek mówi dobrze,  można było dopisać jeden 

punkt w deklaracji. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odpady biodegradowalne to jest nowość, czy jest jakiś 

problem, żeby w harmonogramie dopisać? 

M. Zdankiewicz – radny – od 5 października 2017r. będzie wstrzymany ruch kolejowy. 

Będą jeździły autobusy, również przez Karpiny. To jest ciężki tabor. Trzeba bacznie 

monitorować. Tą drogę bardzo szybko mogą załatwić. 

E. Krajewska – Wójt – postawimy znaki o nośności na naszej drodze, na wojewódzkiej nie 

możemy. 

G. Kopecki – radny – nie można nic zrobić, nie można ograniczyć objazdu. 

J. Gutmański – radny – w związku z ostatnimi opadami deszczu rolnicy proszą                    

o zaproszenie na sesję spółki wodne i przedstawienie stanu rowów. Jeżeli chodzi o Karpiny – 

jadąc do domu weselnego od dworku, ludzie jeżdżą jak po ulicy głównej, jest znak stop, 

proszę może o lustro, ponieważ jest bardzo zła widoczność. Jadąc dużym sprzętem jest 

ograniczona widoczność. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na sesję zapraszamy kogo, może na listopadową sesję 

komendanta straży. Może temat komendanta na listopadowej sesji a na październik spółki 

wodne? 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli jest susza, to spokój. Pan Pałka  spyta czy wszyscy płacą. 

Ludzie nie płacą z różnych powodów. 

J. Gutmański – radny – rolnicy sugerują, że wraca problem odprowadzania wody do kanału. 

E. Krajewska – Wójt – może, jak Kwidzyn wybuduje te zbiorniki retencyjne, może 

Wojewódzki Związek Zarządu Melioracji Wodnej. 

J. Gutmański – radny – w pewnym okresie czasu pojawiły się zmiany  warunków i zmienili 

na grunty rolne. Próbuje się zbyć temat nie robi się nic z utrzymaniem i odprowadzaniem 

wody. 

E. Krajewska – Wójt – sposób użytkowania się zmienił. Nie mają zmiany sposobu 

użytkowania. Rolnik powinien tą decyzję mieć ale czy to coś zmieni? 
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J. Gutmański – radny – łąki w pewnym okresie mogą być zalewane. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – następna sesja będzie przypadała 19 października 

2017r. w związku z tym, że rozpocząłem naukę,  dokształcam się,  proponuję sesję                

12 października br. lub  26 października 2017r. 

J. Piskor – radny – należałoby się spytać p. Skarbnik, czy ona zdąży z tym wszystkim. 

G. Podgórska – Skarbnik – 26 października 2017r. lepiej pasuje. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – o godz. 18
20 

zamknął obrady XXX Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 


